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Z A P I S N I K  
 
 

5. izredne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v torek 20.03.2001, s 
pričetkom ob 15.00 uri v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v Gornji 
Radgoni. 
 
 
 
Ad. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Gospod Miha VODENIK, župan občine Gornja Radgona je otvoril sejo in pozdravil vse 
prisotne. 
 
Ugotovil je, da je seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 15 članic in članov občinskega sveta. V 
nadaljevanju seje se je število prisotnih povečalo, tako, da je bilo na koncu prisotnih 21 članic 
in članov občinskega sveta.  
 
Odsotnost je opravičil Janko IRGOLIČ, podžupan. 
   
 
Ostali prisotni: 
• predstavniki  občinske uprave: Darinka BODANEC, Dragan KUJUNDŽIČ, Darja 

REMSKO, Leopoldina Pika VODNIK; 
• predstavnika podjetja Saubermacher: Anton LETNIK, Franc KNAUS,  
• predstavnik podjetja INGEKO d.o.o.: Jože SRAKA 
• novinarji in predstavniki medijev. 
 
Seja je bila posneta na magnetofonski trak, ki se hrani. 
 
Pred sejo je bilo članicam in članom občinskega sveta razdeljeno naslednje gradivo: 
• predlog Komisije za prireditve za razširitev dnevnega reda  s predlogom sklepa za 

imenovanje organizacijskega odbora za pripravo in izvedbo prireditev ob 10. obletnici 
vojne za Slovenijo »Radgona 1991-2001«, 

• mnenja in predlogi Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, 
• mnenja in predlogi Odbora za področje družbenih dejavnosti, 
• mnenja in predlogi Odbora varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, 
• mnenja in predlogi Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, 
• mnenja in predlogi Odbora za kmetijstvo in turizem. 
 
 
 
Ad. 2:     Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Župan je najprej prebral predlagani dnevni red, posredovan z vabilom, nato pa še predlog 
Komisije za prireditve za razširitev dnevnega reda s 7. točko: ¨Imenovanje organizacijskega 
odbora za pripravo in izvedbo prireditve ob 10. obletnici vojne za Slovenijo »Radgona 1991-
2001«¨.  
Navedeni predlog za razširitev dnevnega reda je župan dal na glasovanje. Glasovalo je 18 
prisotnih članic in članov občinskega sveta, saj so se v tem času seji pridružili še Anton  
Tropenauer, Ivan Kajdič in Štefan Pucko, vsi člani občinskega sveta.  
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Predlog za razširitev dnevnega reda s 7. točko ¨Imenovanje organizacijskega odbora za 
pripravo in izvedbo prireditve ob 10. obletnici vojne za Slovenijo »Radgona 1991-2001«¨ 
 je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je nato dal na glasovanje  predlagani in razširjeni dnevni red. Z 18 glasovi ZA, je bil 
soglasno sprejet naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Sklep o podaljšanju začasnega financiranja občine Gornja Radgona 
4. Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2000 – skrajšani 

postopek 
5. Postopna sanacija deponije komunalnih odpadkov v Hrastje Moti – I. faza in Poročilo 

koncesionarja o izvajanju pogodbenih obveznosti 
6. Zavrnitev predloga finančne poravnave s strani AMD Gornja Radgona, v višini 25 MIO 

SIT 
7. Imenovanje organizacijskega odbora za pripravo in izvedbo prireditve ob 10. obletnici 

vojne za Slovenijo »Radgona 1991-2001« 
 

 
 
Ad. 3:    Sklep o podaljšanju začasnega financiranja občine Gornja Radgona 
 
Uvodoma je Darinka BODANEC, vodja oddelka za občo upravo in proračun v občinski 
upravi povedala, da se izteka začasno financiranje, ki je bilo s sklepom župana določeno za 
prve tri mesece leta 2001. Ker proračun za leto 2001 še ni sprejet, je potrebno začasno 
financiranje podaljšati, sklep o podaljšanju pa lahko sprejme le občinski svet, na predlog 
župana.  Predlagala je članicam in članom občinskega sveta, da sprejmejo Sklep o podaljšanju 
začasnega financiranja občine Gornja Radgona.  
 
Župan je odprl razpravo.  
 
Prvi je razpravljal Milan NEKREP, član občinskega sveta, ki je obrazložil svoje negativno 
stališče do Sklepa o podaljšanju začasnega financiranja. Izrazil je prepričanje, da je bila 
prekinitev 17. seje zgolj županova zasluga in, da bi bil proračun za leto 2001 sprejet, če župan 
ne bi seje samovoljno prekinil. Menil je, da se je župan raje zatekel k začasnemu financiranju, 
ker to omogoča občini lagodno trimesečno obdobje, ko ni potrebno pripravljati novih 
investicij, se lahko koristi letni dopust in ni potrebno opravljati nobenega zahtevnega dela. 
Dejal je, da na delo občinskega sveta ni pripomb takrat, ko le-ta sprejme vse predloge župana. 
Menil je, da zaradi kazni niso prejela sredstev iz proračuna nobena kulturna društva (zajeta v 
Skladu kulturnih organizacij in skupin) in nobena politična stranka, kar dokazuje, kako 
ravnodušno in zakonito je  delo župana. Poudaril je, da za Sklep o podaljšanju začasnega 
financiranja ne bo glasoval in opomnil, da v besedilu navedenega sklepa manjka devet vejic. 
Dejal je, da je vsebina gradiva za seje občinskega sveta slovnično pomanjkljiva in predlagal, 
da pred pošiljanjem gradivo pregleda korektor, sam pa se je ponudil, da gradivo pregleda 
zastonj.  
 
Razpravljal je tudi Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta. Povedal je, da so v obrazložitvi 
sklepa navedeni le formalni razlogi, ne pa tudi vsebinski razlogi. Seznanil je prisotne z 
odločitvijo članov občinskega sveta iz vrst stranke Nova Slovenija in sicer, da ne bodo 
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glasovali za Sklep o podaljšanju začasnega financiranja. Glede prekinjene 17. seje je povedal, 
da so v stranki o tem razpravljali, sprejeto mnenje so poslali medijem, ki pa obvestila niso 
objavili. Menijo tudi, da je župan imel dovolj časa, v treh mesecih sklicati nadaljevanje seje, 
zato sklep ni potreben.  
 
Župan je zaključil razpravo in podal predlog sklepa na glasovanje.  Prisotnih je bilo 18 članic 
in članov občinskega sveta. Z 14 glasovi ZA in 4 PROTI  so članice in člani občinskega sveta 
sprejeli naslednji 

 
S K L E P   št .  263:  

 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Sklep o podaljšanju začasnega 
financiranja Občine Gornja Radgona za leto 2001.  
 
 

 
 

Ad. 4:    Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2000  
     - skrajšani postopek 
 
Uvodno obrazložitev k Odloku o zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za 
leto 2000 je podala Darinka BODANEC, vodja oddelka za občo upravo in proračun v 
občinski upravi.Povedala je, da je vsebina zaključnega računa,  katero so prejeli vsi člani 
občinskega sveta, sestavljena iz Odloka o zaključnem računu proračuna, iz splošnega dela 
zaključnega računa (bilanca prihodkov in odhodkov, račun finančnih terjatev in naložb, račun 
financiranja, obrazložitev), iz posebnega dela zaključnega računa proračuna (realizacija 
finančnega načrta občinskih organov in občinske uprave, realizacija finančnega načrta 
režijskega obrata, realizacija finančnega načrta krajevnih skupnosti, realizacija odhodkov po 
funkcionalnih namenih), iz poročila o izvajanju načrta razvojnih programov in bilance stanja. 
V nadaljevanju je povedala, da je bil proračun za leto 2000 sprejet na seji občinskega sveta 
konec decembra 1999. leta, tako da začasnega financiranja ni bilo. V mesecu juliju 2000 je bil 
predlagan rebalans proračuna, s katerim so se prihodki povečali za 118,3 mio SIT. S to 
spremembo niso bili povečani prihodki primerne porabe, temveč predvideni prihodki iz 
naslova najemnin, prodaje premoženja, prihodki iz naslova sofinanciranj in prihodki 
režijskega obrata. Skupni prihodki so bili realizirani v višini 1.463.244.752,00 SIT, kar 
pomeni 6% več, kot je bilo planirano. V tej realizaciji prihodkov so prihodki krajevnih 
skupnosti realizirani v višini 111.374.000,00 SIT, kar v strukturi realizacije predstavlja 8%. 
Primerna poraba za našo občino je bila določena v višini 898,8 mio SIT, od tega je realizacija 
prihodkov (po 21., 22. in 23. členu Zakona o financiranju občin), znašala 420,9 mio SIT ter 
finančna izravnava 477,9 mio SIT. Ker občina ni dosegla določene višine realiziranih lastnih 
prihodkov, kot jo je določila država (nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča ter 
komunalna taksa), nam pripada finančna izravnava le v višini 471,6 mio SIT, kar na dan 
31.12.2000 pomeni 6,3 mio SIT preplačila finančne izravnave, ki se bo poračunala v letu 
2001. Struktura realizacije proračunskih prihodkov za leto 2000 je naslednja: davčni prihodki  
znašajo 401.051 SIT (27%), nedavčni prihodki znašajo 236.726 SIT (17%), kapitalski 
prihodki znašajo 52.376 (4%), transferni prihodki znašajo 661.717 SIT (45%) ter prihodki  
KS  111.374  SIT (8%).  
V nadaljevanju je spregovorila o odhodkih proračuna in tako povedala, da je iz  bilance 
odhodkov,  razvidno, da so le-ti realizirani v višini 1.370.344,730 SIT, kar predstavlja 89% 
glede na sprejeti proračun. Tekoči del odhodkov je realiziran v višini 898,4 mio SIT oziroma 
4% nad planiranim. 
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Ta odstopanja predstavljajo višji odhodki KS, subvencije v kmetijstvo (iz republiških 
sredstev) in požarna taksa (namenski prihodek – odhodek). Ostale postavke po določenih 
namenih pa ne odstopajo od planiranih. Seznanila je s strukturo realizacije proračunskih 
odhodkov v letu 2000 in sicer:  tekoči odhodki znašajo 321.229 SIT (23%), tekoči transferi 
znašajo 577.259 SIT (43%), investicijski odhodki znašajo 444.956 SIT (32%) in investicijski 
transferi 26.900 SIT (2%). 
Glede investicijskih odhodkov je povedala, da so realizirani v višini 471,8 mio SIT, kar 
predstavlja 69 % planiranih sredstev. Vse načrtovane investicije v letu 2000 so v fazi 
realizacije, razen predvidene investicije za ceste v KS Negova v višini 25,0 mio SIT, ker 
postopki javnega razpisa niso bili pravočasno končani. V lanskem letu sta se pričeli tudi 
največji investiciji v občini - izgradnja telovadnice in prizidka OŠ Apače ter izgradnja 
stanovanjskega bloka. Občina je proračunsko leto zaključila uspešno, kar izkazujejo vse tri 
bilance zaključnega računa A, B, C, ki izkazujejo prihodke v višini 1.480.116 SIT, odhodke v 
višini  1.375.345 SIT  ter stanje sredstev na računih 104.771 SIT. 
Občinskemu svetu je predlagala, da Odlok o Zaključnem računu proračuna občine Gornja 
Radgona za leto 2000 obravnava in ga sprejme z vsemi bilancami.  
 
Župan je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članic in članov občinskega sveta, saj je na sejo, v 
času obrazložitve ge. Bodanec, prišel Karl Mir, član občinskega sveta.  
 
Župan je v nadaljevanju prebral mnenja in predloge delovnih teles občinskega sveta, ki so 
naslednja:  
§ Mnenje in predlogi Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve: »Odbor 

sprejema Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2000 in 
ga posreduje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. Nadzornemu odboru občine 
Gornja Radgona predlagamo, da opravi čimprej pregled Zaključnega računa proračuna za 
leto 2000. Pregled se naj opravi naenkrat, v celoti.  

§ Mnenje in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe: »Odbor predlaga občinskemu svetu, da sprejme Odlok o zaključnem računu 
proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2000 z vsemi bilancami.« 

§ Mnenje in predlogi Odbora za področje družbenih dejavnosti: Odbor za družbene 
dejavnosti predlaga občinskemu svetu, da sprejme Odlok o zaključnem računu proračuna 
Občine Gornja Radgona za leto 2000 z vsemi bilancami.  

§ Mnenje in predlogi Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo: »Odbor sprejema Odlok 
o zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2000 z vsemi bilancami in 
ga posreduje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  

§ Mnenje in predlogi Odbora za kmetijstvo in turizem: »Odbor predlaga občinskemu svetu, 
da sprejme Odlok o zaključnem računu občine Gornja Radgona za leto 2000 z vsemi 
bilancami.« 

 
 
Sledila je razprava o Odloku o zaključnem računu proračuna občine Gornja Radgona za leto 
2000.  
 
Amalija NOVAK, članica občinskega sveta je v razpravi izrazila nezadovoljstvo občanov nad 
izvajanjem proračuna v letu 2000, saj menijo, da je župan v svojih nastopih večkrat poudarjal, 
kaj vse se bo s sredstvi proračuna v letu 2000 naredilo, od obljub pa se ni dosti uresničilo. 
Letos bodo dela spet dražja, glede na inflacijo. Primer je Vodovarstveno območje Segovci, za 
kar je bilo v proračunu 2000 dodeljenih 23 mio SIT, od tega pa je bilo izkoriščenih le nekaj 
nad 7 mio SIT. Krajani apaške doline so brez pitne vode in jo kupujejo. Zanimalo jo je, zakaj 
se dela niso nadaljevala, saj je problem pitne vode v Apačah katastrofalen. Prave zime ni bilo, 
zato bi vse mesece lahko dela potekala, ne pa, da se z njimi zavlačuje. Enako velja za prenovo 
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ceste skozi Apače in gradnjo pločnikov. Dejala je, da podražujemo projekte z zavlačevanjem 
del. Prav tako ni sprejet proračun za leto 2001, zaradi nepotrebne prekinitve decembrske seje. 
Dela se zaradi tega prelagajo in dražijo, denar pa leži na računih. Šola se v Apačah res dela po 
planu, vendar so bili v proračunu zagotovljeni tudi drugi projekti, ki bi jih morali izvajati. 
Nezadovoljstvo med občani je zaradi tega zelo veliko. Še enkrat je poudarila, da mora biti 
reševanje problematike pitne vode v apaški dolini prioriteta del v letu 2001, ker je to 
življenjskega pomena za ljudi, ki živijo na tem območju. Člani občinskega sveta iz vrst 
stranke Nova Slovenija se čutijo dolžne, da na to opozorijo. Odgovornost za izvajanje 
proračuna pa je županova, zato ga je prosila, da zadeve reši občanom v prid.  
 
Župan je zaključil razpravo in dal na glasovanje Odlok o zaključnem računu proračuna 
Občine Gornja Radgona-skrajšani postopek. Pred tem je preveril prisotnost in ugotovil, da je 
na seji prisotnih 20 članic in članov občinskega sveta (prišel je g. Peter Fridau, član 
občinskega sveta).  
Z 17 glasovi ZA in 3 PROTI so članice in člani občinskega sveta sprejeli naslednji  

 
S K L E P  št .  264: 

 
Občinski svet občine Gornja Radgona sprejema Odlok o zaključnem računu proračuna 
občine Gornja Radgona za leto 2000 z vsemi bilancami – skrajšani postopek.  
 
 

 
Ad. 5:    Postopna sanacija deponije komunalnih odpadkov v Hrastje Moti – I. faza  

   in Poročilo koncesionarja o izvajanju pogodbenih obveznosti 
 
Dragan KUJUNDŽIČ, vodja oddelka za varstvo in urejanje prostora ter komunalno 
infrastrukturo  v občinski upravi je uvodoma spomnil prisotne, da so občine Gornja Radgona, 
Radenci in Sveti Jurij ob Ščavnici, ločeno, na sejah občinskih svetov, dne 06.07., 02.07. in 
07.07.1999 sprejele Sporazum o delitvi premoženja bivše občine Gornja Radgona. Dejal je, 
da so se občine v 5. členu sporazumno dogovorile tudi za sanacijo odlagališča v Hrastje Moti, 
tako, da bodo vse stroške sanacije odlagališča komunalnih odpadkov v Hrastje Moti pokrivale 
občine, na podlagi sanacijskega programa in ugotovljenega odvoza komunalnih odpadkov na 
odlagališče iz posamezne občine. Tako je bilo dogovorjeno tudi s pogodbo o sofinanciranju 
rekonstrukcije dovozne poti do deponije komunalnih odpadkov v Hrastje Moti med občinami 
Gornja Radgona, Radenci in Sv. Jurij ob Ščavnici in Komunalnim podjetjem Gornja Radgona 
v letu 1995 (v višini 52,50% Občina Gornja Radgona, 44,20% Občina Radenci in 3,30% 
Občina Sveti Jurij ob Ščavnici). V sporazumu so se občine zavezale, da si bodo prizadevale za 
pridobitev dodatnih sredstev za sanacijo odlagališča iz virov Republike Slovenije in 
mednarodnih skladov. 
Nadalje je prisotne opozoril, da je Državni zbor Republike Slovenije, dne 16.09.1999 sprejel 
Nacionalni program varstva okolja (Uradni list RS, št. 83/99) in da so sestavni del tega 
programa strateške usmeritve Slovenije za ravnanje z odpadki sprejete na Vladi RS 
01.08.1996. Po teh usmeritvah, lokalne skupnosti, ki gravitirajo na obstoječa odlagališča, 
katerih odlagalne zmogljivosti je smiselno izkoriščati do zaprtja še 5 do 7 let, združujejo 
sredstva za saniranje obstoječega stanja in za financiranje rekonstrukcij ter izgradnjo objektov 
za končno oskrbo, v skladu s konceptom ravnanja z odpadki. Združevanje sredstev poteka v 
obsegu in na način, kot je to omogočeno s predpisi o lokalni samoupravi.  
V nadaljevanje je prebral še usmeritve, ki določajo, da se bodo opuščena odlagališča  (skupaj 
z nekaterimi še aktivnimi odlagališči, ki bodo do vključno do leta 2000 zaprta) ter divja 
odlagališča, sanirala po merilih, ki bodo določala prednostno saniranje zlasti z vidika vplivov 
na okolje, s tehničnimi ukrepi, ki bodo omogočili novo namembnost prostora z odpravo vira 
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onesnaževanja s fizično odstranitvijo vsebine in rekultivacijo, in s specifično izbranimi 
tehničnimi ukrepi, na katere vplivajo geološke in lokacijske razmere in s katerimi bo 
doseženo dolgoročno zmanjševanje onesnaževanja. Zaradi tehnološke zahtevnosti in velikih 
sredstev, ki so potrebna  za saniranje starih bremen, bo sanacija potekala še vrsto let po letu 
2000. V Nacionalnem programu je določen rok za sanacijo in sicer 2015 leto. Nosilci ukrepov 
za izvedbo sanacij odlagališč odpadkov so: Ministrstvo za okolje in prostor, lokalne skupnosti 
in podjetja. Možni viri financiranja sanacij so: javna sredstva in tuji viri.   
V skladu z navedenim, je Občina Gornja Radgona (skupaj z občinama Radenci in Sveti Jurij 
ob Ščavnici) predlagala upravljalcu odlagališča, da pripravi program za sanacijo odlagališča, 
ki ga bo pripravljalec v nadaljevanju seje pojasnil.   
Gospod Kujundžič je v nadaljevanju povedal, da je Vlada RS letos izdala pravilnik o 
odlaganju odpadkov in pojasnil, da so v navedenem pravilniku predpisani ukrepi za zapiranje 
odlagališča in ukrepi po zaprtju odlagališča in ker je Občina Gornja Radgone že podpisala 
pismo o nameri za izgradnjo regijskega odlagališča odpadkov v Puconcih, je smiselno 
odlagališče v Hrastje Moti postopoma zapreti. 
Na koncu svoje obrazložitve je na kratko nanizal vse pomembne dogodke, ki so pripomogli k 
drugačnemu odnosu do ravnanja z odpadki. Tako je bila po sprejemu osnovnih odlokov 
podeljena koncesija gospodarjenja z odpadki  podjetju Letnik Saubermacher, dne 12.01.2000 
je občinski svet sprejel Program gospodarjenja z odpadki in dne 20.04.2000 sklep o novih 
cenah storitev, ločeno zbiranje komunalnih odpadkov pa se je pričelo izvajati v  mesecu 
septembru 2000.  
 
Nato je župan prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe, ki je naslednje: »Odbor predlaga občinskemu svetu, da Občina Gornja Radgona 
pristopa k postopni sanaciji odlagališča komunalnih odpadkov v Hrastje Moti.«  
 
Pozdravil je gospoda Antona Letnika in gospoda Franca Knausa, oba predstavnika firme 
Saubermacher in ju prosil, da vsak poda krajšo obrazložitev.  
 
Prvi je spregovoril gospod Anton LETNIK, direktor podjetja Letnik Saubermacher. Povedal 
je, da so v celoti izvedli vse naloge, ki so jih predvideli s programom in, da je na celotnem 
območju Občine Gornja Radgona vzpostavljen kompletni sistem vključevanja v sistem 
ravnanja z odpadki. V vseh krajevnih skupnostih so namreč nameščene posode za ločeno 
zbiranje, v zadnji fazi pa so priprave za zbiranje bioloških odpadkov v mestu Gornja 
Radgona. Prisotne je seznanil, da so, za ta namen, 1200 krajanom mesta Gornja Radgona 
anketne liste in 600 izpolnjenih anketnih listov so že prejeli. Na podlagi tega so nabavili 
posode za bio maso, katere se bodo namestile na zbirna mesta, manjše posode pa bodo dobila 
vsa gospodinjstva. V nadaljevanju je govoril o odvozu kosovnih in nevarnih odpadkov. 
Pohvalil je velik odziv krajanov, saj letošnje količine zbranega materiala močno presegajo 
lanskoletne količine.  Povedal je, da odvoz kosovnih odpadkov še ni povsem zaključen in 
izrazil upanje, da bo enako dober odziv občanov tudi pri zbiranju posebnih nevarnih 
odpadkov. Ob koncu je informiral občinski svet o posvetu komunalnih podjetij v Ptuju, na 
katerem je bil prisoten g. Tauzes. Na posvetu so izvedeli, da bo v mesecu juniju  uvedena 
taksa za obremenjevanje okolja, predvidena je  v višini 4 do 6 SIT po kg in glede na podatek, 
da prebivalec letno »pridela« povprečno 300 kg odpadkov, je možno ugotoviti okvirno višino 
takse.   
 
Župan je pripomnil, da je podjetje kvalitetno pripravilo poročilo o realizaciji vseh nalog, ki 
izhajajo iz pogodbenih obveznosti, v nadaljevanju pa izrazil še zadovoljstvo nad kvalitetno 
opravljenim delom delavcev občinske uprave, krajevnih skupnostih in firme Letnik 
Saubermacher, saj se je vključenost gospodinjstev v sistem ravnanja z odpadki v osemnajstih 
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mesecih povečala iz 40 % na 90%. Zahvalil se je gospodu Letniku za  kvalitetno opravljeno 
delo in prosil gospoda Knausa, da obrazloži predvideno sanacijo odlagališča v Hrastje Moti.  
 
Gospod Franc Knaus, predstavnik podjetja Saubermacher Puconci je prisotnim predstavil 
predlog aktivnosti sanacije deponije komunalnih odpadkov v Hrastje Moti.  Dejal je, da je 
podjetje Saubermacher s prevzemom koncesije ravnanja z odpadki, prevzelo tudi upravljanje 
odlagališča komunalnih odpadkov od Komunalnega podjetja Gornja Radgona  in z Občino 
Radenci, dne 01.11.1999 podpisalo pogodbo o upravljanju odlagališča. Seznanil je prisotne o 
postopku vračanja lastništva zemljišča, na katerem se nahaja odlagališče, in v tej zvezi 
povedal, da je postopek v določeni stopnji zaključen, vendar še ni prišlo do pravnomočnosti 
odločbe. Razgovori o sanaciji bodo tako potekali z Občino Radenci in tudi lastnikom 
zemljišča – Agrarno skupnostjo Hrastje Mota. V nadaljevanju je o sanacijskem programu, ki 
so ga članice in člani občinskega sveta prejeli z gradivom, povedal, da ga je pripravilo 
podjetje INGEKO iz Murske Sobote in da stroški izdelave programa znašajo 1,8 mio SIT (z 
DDV). Na podlagi delitvenega sporazuma premoženja bivše občine Gornja Radgona so 
pripravili razdelilnik stroškov izdelave dokumentacije in stroškov izvedbe sanacije 
odlagališča. O sami izvedbi sanacije je povedal, da se v I. fazi predvideva prekrivanje 
odlagališča, v nadaljevanju (II. faza) tesnenje  bokov odlagališča in (III. faza) zajemanje ter 
tretiranje iztirnih voda. Skupno ocenjujejo vrednost sanacije na 210 mio SIT (vse tri faze). V 
nadaljevanju je podrobneje opisal izvedbo I. faze, ki je stroškovno ocenjena v višini 97 mio 
SIT. Pojasnil je, da se bo odlagališče prekrivalo v več slojih (izravnalna plast, dve mineralni 
plasti, drenažna in plast za rekultiviranje oz. zasaditev) tako, da bo celotna površina obsegala 
vsaj 2 m navoženega materiala.  Program sanacije so predstavili tudi na strokovnem kolegiju 
župana, kjer je bilo dogovorjeno, da upravljalec odlagališča prevzame koordinacijo aktivnosti 
sanacije odlagališča. Iz vsake občine bi imenovali enega ali dva člana v organizacijsko telo, ki 
bi nadzorovalo potek sanacije in svojim občinam poročalo o poteku sanacije. Poudaril je, da 
so se občine v delitvenem sporazumu zavezale za financiranje sanacije. Povedal je, da je 
začetek sanacije odlagališča vezan na pričetek obratovanja regijskega centra v Puconcih. V tej 
zvezi je informiral prisotne, da je bila prejšnji teden v Puconcih organizirana javna razprava, 
odkupili so tudi del potrebnih zemljišč za izgradnjo samega centra, tako, da aktivnosti 
potekajo. Po zgraditvi centra, bodo vse odpadke vozili v Puconce. Dejal je, da je celotno 
sanacijo zneskovno zelo težko opredeliti, saj še ni točno dogovorjen način sanacije 
odlagališča. Ob koncu je opozoril članice in člane občinskega sveta na dejstvo, da se bodo, v 
skladu z zahtevo EU in Republike Slovenije, od 1.1.2002 smeli odlagati samo obdelani 
odpadki in vprašanje je, kdo od izvajalcev bo sposoben vse odpadke obdelati. Informiral je 
prisotne, da so se podjetja Saubermacher v Sloveniji že pripravila na to zahtevo, saj so 
nabavili napravo za obdelavo odpadkov, ki je locirana v Lenartu. Ta zahteva po obdelovanju 
odpadkov pa je žal povezana tudi z višjimi stroški odvoza odpadkov.   
 
V nadaljevanju je župan pozdravil gospoda Jožeta Srako, pripravljalca projekta sanacije 
odlagališča, ga prosil, da poda krajšo obrazložitev o tehnični izvedbi sanacije, zatem pa 
ugotovil, da se je število prisotnih na seji povečalo na 21, saj se je v času obrazložitve g. 
Knausa seji priključil gospod Janko Slavič, podžupan.  
 
Gospod Jože SRAKA, INGEKO Murska Sobota je uvodoma omenil zakonske predpise za 
odlagališča odpadkov (pravilniki in tehnični normativi), ki so objavljeni v Uradnem listu RS 
št. 5/2000. Ti zavezujejo vse lastnike zemljišč in deponij, da odlagališča pripravijo do take 
mere, da bodo še sposobne za odlaganje, ali pa jih zaprejo v skladu s predpisanimi pravilniki. 
Pri pregledu dejanskega stanja so ugotovili, da deponija v Hrastje Moti ni zmožna za 
nadaljnjo uporabo v skladu s predpisanimi normativi, ker je deponija nastala na zemljišču 
stare gramoznice in nima urejenega nepropustnega dna. V primeru, da bi želeli deponijo 
uporabljati naprej, bi morali vse odpadke preložiti, napraviti novo korito, kar je pa velik 
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strošek, poleg tega pa se pripravlja tudi regijski center v Puconcih.  Prisotne je tudi seznanil, 
da mora imeti vsako odlagališče, v skladu z novim pravilnikom, izdelano vodonepropustno 
dno, urejeno zbiranje odcednih voda in odplinjevanje, večino tega pa deponija v Hrastje Moti 
nima. Na kratko je opisal I. del sanacije, ki zajema prekritje deponije, o izvedbi II. faze pa je 
povedal, da predvideva izvedbo zagatne stene (obod), da se  ustvari skleda, v kateri se vse 
vsebne vode zadržijo. Tako smatrajo, da bi bilo nesmiselno izdelati mrežo lovljenja izcedne 
vode zaradi velikih stroškov. Pripravili so tudi predračune zapiranja deponije. Poudaril je, da 
zakon določa, da  sanacija odlagališča ne sme kvarno vplivala na podtalnico in na okolico ter 
dodal, da je odplinjevanje odlagališča primerno urejeno in ne obstaja nevarnost za eksplozije.  
 
Župan je odprl razpravo o postopni sanaciji odlagališča in o poročilu o izvajanju koncesije. 
Nobeden od članic in članov občinskega sveta ni razpravljal, zato je župan dal na glasovanje 
predlog sklepa. Vseh 21 prisotnih članic in članov občinskega sveta je soglasno sprejelo 
naslednji  
 

S K L E P  št .  265: 
 
1. Občina Gornja Radgona pristopa k postopni sanaciji odlagališča komunalnih 

odpadkov v Hrastje Moti. 
 Sredstva za sanacijo postopne sanacije se zagotavljajo iz prihodkov, ki nastajajo iz 

razlike med upravičeno in lastno ceno in jih koncesionar nakazuje Občini Gornja 
Radgona.  

2. Občinski svet se je seznanil s poročilom koncesionarja Letnik Saubermacher d.o.o. 
Lenart o izvajanju koncesije za izvajanje gospodarske javne službe »ravnanje s 
komunalnimi odpadki in ostankov komunalnih odpadkov« do 31.01.2001.  

 
 
 
Sledil je 20-minutni odmor s pričetkom ob 16.10 uri.  
 
Po preteku 20 minut je župan preveril prisotnost in ugotovil, da je na seji prisotnih 21 članic 
in članov občinskega sveta. Seja se je nadaljevala ob 16.35 uri. 
 
 
 
Ad. 6:  Zavrnitev predloga finančne poravnave s strani AMD Gornja Radgona,  

  v višini 25 MIO SIT 
 

Uvodno obrazložitev je podal Dragan KUJUNDŽIČ, vodja oddelka za varstvo in urejanje 
prostora ter komunalno infrastrukturo. Pojasnil je, da je tožeča stranka AMD Gornja Radgona 
proti toženi stranki Občini Gornja Radgona vložila poravnalni predlog na Okrožno sodišče v 
Murski Soboti, zaradi ugotovitve izključne lastnine in izstavitve zemljiškoknjižne listine. 
Tožeča stranka predlaga denarno nadomestilo v višini 25 mio SIT za popolno kritje njenih 
zahtevkov iz te pravde, za vse objekte, ki jih je tožeča stranka zgradila na ŠRC Trate v Gornji 
Radgoni ter 10 mio SIT iz naslova izgubljenega prihodka od 50 % parkirnine za leto 1998, 
1999 in 2000.  
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Občinskemu svetu se zato predlaga, da se predlagana poravnava zaradi ugotovitve izključne 
lastnine na ŠRC v G.Radgoni zavrne iz naslednjih razlogov:  
• na Okrožnem sodišču v Murski Soboti poteka pravda zaradi ugotovitve izključne lastnine 

in izstavitve zemljiškoknjižne listine med AMD Gornja Radgona kot tožečo stranko in 
Občini Gornja Radgona kot toženo stranko. Narok za glavno obravnavo za dne 12.03.2001 
je bil preložen.  

• S sklepom o določitvi športnih objektov občinskega pomena na področju športa v občini 
Gornja Radgona (uradne objave občine, št. 21/99) so vsi objekti ŠRC Gornja Radgona 
določeni kot športni objekti občinskega pomena.  

• Iz historičnega zemljiškoknjižnega izpiska Okrajnega sodišča Gornja Radgona je 
razvidno, da so vsa zemljišča po zapisniku št. RZ 46/72-443/5 z dne 02.06.1972 vknjižena 
kot družbena lastnina z imetnikom pravice uporabe Občina Gornja Radgona. V zemljiški 
knjigi ni bila vpisana kakršna koli zaznamba na ime AMD Gornja Radgona.  

 
Predlagal je občinskemu svetu, da poravnalni predlog tožeče stranke, kot popolnoma 
neutemeljen, zavrne.  
 
Župan je prebral mnenji delovnih teles občinskega sveta, ki sta obravnavali to problematiko in 
sicer:  
- Mnenje Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve: »Odbor predlaga  

občinskemu svetu, da ne sprejme poravnalnega predloga tožeče stranke AMD Gornja 
Radgona, št. P 350/99 z dne 29.01.2001 v višini 35,000.000 SIT, ker še ni končana pravda 
o lastništvu.« 

- Mnenje Odbora za področje družbenih dejavnosti: »Odbor za družbene dejavnosti 
predlaga občinskemu svetu, da ne sprejema poravnalnega predloga tožeče stranke AMD 
Gornja Radgona, št. P 350/99 z dne 29.01.2001 v višini 35,000.000,00 SIT.  

 
Sledila je razprava.  
 
Drago HORVAT, član občinskega sveta je pri obrazložitvi pogrešal pojasnilo glede pisma, ki 
so ga po pošti prejeli vsi člani in članice občinskega sveta. Povedal je, da pismo nima 
štampiljke in ne podpisa, vendar je vseeno zaprosil za strokovno pojasnilo o vsebini pisma, 
kateremu je priložena tudi fotokopija Zakona o športu. Pismo je predložil županu.   
 
Župan je povedal, da pisma ni videl in z vsebino ni seznanjen, zato je v nadaljevanju prosil 
gospoda Kujundžiča, da prebere vsebino pisma in v času razprave vsebino oceni.  
 
Dragan Kujundžič je prebral vsebino pisma in ga ocenil kot anonimko, ki jo je težko 
obravnavati in komentirati, dejansko pa ni napisano nič novega, zato je vztrajal pri svoji 
prvotni obrazložitvi in predlogu, da občinski svet zavrne poravnalni predlog.  
Vsebina pisma pa je naslednja: »Na podlagi Zakona o športu, objavljenega v Uradnem listu št. 
22 z dne 20.03.1998 in v skladu z 64. členom tega zakona so postali objekti na Športnem 
centru v Gornji Radgoni last AMD Gornja Radgona. Med objekte se štejejo vsi gradbeni 
objekti in dirkalna steza, ki se smatra za gradbeni objekt nizke gradnje, ker je zgrajena iz 
trdnega gradbenega materiala. Vsa bivša družbena zemljišča na katerih so športne površine in 
jih je imelo društvo v uporabi, so postala s sprejemom tega zakona last lokalne skupnosti. Pri 
obravnavi tega primera je potrebno obravnavati objekte ločeno od zemljišča.  
AMD Gornja Radgona je v odprtem zakonskem roku v šestih mesecih od dne, ko je Občina 
Gornja Radgona objekte na Športnem centru Gornja Radgona opredelila kot objekte 
občinskega pomena, pri občini Gornja Radgona priglasilo svoj zahtevek in s tem v skladu s 
64. členom Zakona o športu uveljavilo lastninsko pravico na objektih. Društvo se ni odreklo 
pravici do lastnine,  zato športni objekti niso last občine. Občina Gornja Radgona je s 



 10

pogodbo z dne 8.1.1998 prenesla nepremičnine s pripadajočimi objekti last AMD Gornja 
Radgona v začasno upravljanje Športni zvezi Gornja Radgona in s tem posegla v lastnino 
AMD.  
AMD Gornja Radgona je pri Okrožnem sodišču v Murski Soboti vložilo tožbo zaradi 
ugotovitve izključne lastnine in v zvezi s tem podalo poravnalni predlog za popolno kritje 
zahtevkov AMD z denarnim nadomestilom za vse objekte na ŠRC Trate v Gornji Radgoni v 
višini 25.000.000 SIT ter s plačilom 10.000.000 SIT iz naslova izgubljenega prihodka od 50% 
parkirnine za leto 1998, 1999, in 2000.« 
 
Razprave več ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in izrazil mnenje, da je le sodišče 
merodajno mesto, kjer se bo o tem razpravljalo in da so vsi argumenti na strani Občine Gornja 
Radgona.  Nato je dal predlog sklepa na glasovanje. Prisotnih je bilo 21 članic in članov 
občinskega sveta. Z 18 glasovi ZA so članice in člani občinskega sveta sprejeli naslednji  
 

S K L E P  št .  266: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona ne sprejema poravnalnega predloga tožeče 
stranke AMD Gornja Radgona, št. P 350/99, z dne 29.01.2001, v višini 35.000.000,00 
SIT.  
 
 
 
Ad. 7:    Imenovanje organizacijskega odbora za pripravo in izvedbo prireditve  

   ob 10. obletnici vojne za Slovenijo »Radgona 1991-2001« 
 
Krajšo uvodno obrazložitev je podal Dušan Zagorc, član občinskega sveta in predsednik 
Komisije za prireditve. Seznanil je občinski svet, da sta Območno združenje veteranov 
Slovenije za vojno Gornja Radgona in Policijsko veteransko društvo »Sever« za Pomurje, 
pododbor Gornja Radgona,  dne 15.11.2000 podali pobudo za obeležitev 10. obletnice vojne 
za Slovenijo v Gornji Radgoni. Komisija za prireditve je pobudo obravnavala in pripravila 
predlog za imenovanje 13-članskega organizacijskega odbora za pripravo in izvedbo 
prireditev ob 10. obletnici vojne za Slovenijo, »Radgona 1991-2001«. Odbor bi deloval v 
sklopu Komisije za prireditve, prireditev pa bo sofinancirana tudi iz sredstev državnega 
proračuna.  Predlagal je občinskemu svetu, da predlog o imenovanju 13-članskega 
organizacijskega odbora sprejmejo.  
 
Župan je predlog sklepa še enkrat prebral in ga dal na glasovanje. Soglasno (21 prisotnih) je 
bil sprejet naslednji  

 
S K L E P  št .  267: 

 
1.   Imenuje se 13-članski organizacijski odbor za pripravo in izvedbo prireditev ob 10.    

obletnici vojne za Slovenijo - »Radgona 1991-2001« v sestavi:  
§ Miha Vodenik - predsednik 
§ Dušan Zagorc - namestnik predsednika 
§ Stanko Sakovič - namestnik predsednika 
§ Franc Zemljič - član 
§ Zdravko Stolnik - član 
§ Alojz Flisar   - član 
§ Bogdan Šajnovič - član 
§ Tone Rovšnik - član 
§ Milan Nekrep - član 
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§ Anton Tropenauer  - član 
§ Marjan Toš   - član 
§ Andrej Zrim   - član 
§ Silva Kuzma   - tajnica odbora.  

 
2.   Organizacijski odbor ima naslednje naloge:  
§ postavitev trajnega spominskega obeležja, 
§ priprava osrednje prireditve z odkritjem spominskega obeležja (v torek, 

03.07.2001), 
§ priprava razstave fotografskega, likovnega in dokumentarnega gradiva.  

 
 
 
Župan je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan. Zahvalil se je vsem za prisotnost in zaključil 
sejo ob 16.50 uri in vsem zaželel prijetno popoldne. 
 
 
 
 
ZAPISALA:        SEJO VODIL: 
Simona Budja, l.r.            ŽUPAN 
       OBČINE GORNJA RADGONA 
                   Miha VODENIK, l.r. 
 
 
 
 


